
Rada Miejska w Kluczborku
Rada Miejska w Kluczborku

Protokół nr XIII

Sesja w dniu 29 kwietnia 2025 r. Obrady rozpoczęto 29 kwietnia 2025 r. o godz. 16:00,
a zakończono o godz. 16:44 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

Obecni:
l. Krzysztof Adamski
2. Kryspin Cieplik
3. Mateusz Dybka
4. Ewa Felusiak
5. Henryk Fraszek
6. Marek Gąszczak
7. Janusz Kallus
8. Jan Kałuża
9. Stanisław Konarski
10. Andrzej Konwiński
11. Andrzej Kosmala
12. Anna Król
13. Kamilla Kuźmicka
14. Adam Michalewski
15. Dariusz Morawiec
16. AnnaPoloczek
17. Piotr Rewienko
IS.PiotrSitnik
19. Adam Sokołowski
20. Adam Szmigiel
21. Marek Woj na

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne
W sesji udział wzięli Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, Z-ca Burmistrza Roman
Kamiński, II Z-ca Burmistrza Dariusz Mazurczak, Skarbnik Gminy Piotr Lewald, Sekretarz
Gminy Maciej Tomaszczyk, Radca Prawny Michał Skóra, Naczelnik wydziału Ochrony
Środowiska i Leśnictwa Bożena Stempel.

Przewodniczący Rady, Piotr Sitnik, poprosił Burmistrza Miasta Kluczborka, Jarosława
Kielara, o przekazanie gratulacji Wiceprzewodniczącemu Adamowi Sokołowskiemu, który
odniósł kolejne zwycięstwo w konkursie sportowym. Podkreślił, że jest to dla Rady miła
i pozytywna informacja
Burmistrz Jarosław Kielar poinfonnował, że Radny Adam Sokołowski, pełniący funkcję
Wiceprzewodniczącego, zwyciężył w VIII Ogólnopolskim Konkursie „Omnibus Sportowy"
w Darłowie, który odbył się w miniony weekend. Podkreślił również sukces młodszych
uczestników — pana Mośa i pana Wójcika — którzy wspólnie z drużyną zdobyli mistrzostwo
Polski. Dodał, że cieszy się z sukcesów młodego pokolenia, zaznaczając, iż "kluczborski
narybek" sportowy rozwija się obiecująco. Wyraził nadzieję, że dzieci, idąc śladami swojego
„ojca sukcesu", będą dalej osiągać wysokie wyniki w zakresie rozległej wiedzy sportowej,



obejmującej niemal wszystkie dziedziny sportu. Na zakończenie raz jeszcze pogratulował
Wiceprzewodniczącemu Sokołowskiemu.
Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Adam Sokołowski, który potwierdził,
iż konkurs w Darłówku był ósmą edycją wydarzenia i że po raz ósmy udało się odnieść
zwycięstwo - po raz pierwszy w formule drużynowej. Radny Sokołowski poinformował, że
drużyna z Kluczborka, reprezentująca Województwo Opolskie pokonała siedem innych
województw z przewagą 72 punktów, z czego osobiście Wiceprzewodniczący zdobył 37
punktów. Wyraził zadowolenie z postawy młodszych uczestników i podziękował za
przekazane gratulacje.
Na zakończeme Przewodniczący Rady Piotr Sitnik, w imieniu całej Rady Miejskiej, złożył
oficjalne gratulacje Wiceprzewodniczącemu Adamowi Sokołowskiemu.

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał,
Przewodniczący Rady poinformował, że na sali obecnych jest 18 Radnych, zatem obrady
będą prawomocne.

2) ustalenie porządku obrad,
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta Kluczborka o
wprowadzenia do porządku obrad Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie
dofinansowania i zawarcie umowy o dofinansowanie na realizację zadania pn. „Opracowanie
Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Kluczborka ".
Głosowano w sprawie:
Wprowadzenie do porządku obrad Projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie
dofinansowania i zawarcie umowy o dofinansowanie na realizację zadania pn. „Opracowanie
Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Kluczborka ".
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (l 8)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król, Kamilla
Kuźmicka, Adam Michalewski, Amia Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (3)
Kryspin Cieplik, Jan Kałuża, Dariusz Morawiec

Głosowano w sprawie:
ustalenie porządku obrad,.
Wyniki ęłosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (l 8)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król, Kamilla
Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Półeczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (3)
Kryspin Cieplik, Jan Kałuża, Dariusz Morawiec

3) przyjęcie protokołu z sesji nr XII z dnia 26.03.2025 r.,



Przewodniczący poinformował, że Radni mogli zapoznać się z projektem protokołu, był
zamieszczony w programie e-sesja oraz do wglądu w Biurze Rady.
Rani nie wnieśli uwag do protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowano w sprawie:
przyjęcie protokołu z sesji nr XII z dnia 26.03.2025 r.,.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (l 8)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król, Kamilla
Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (3)
Kryspin Cieplik, Jan Kałuża, Dariusz Morawiec

4) informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach między sesjami.

W dniu 23 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i
Turystyki. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz Centrum Aktywności
Lokalnej w Kluczborku - podsumowanie działalności w roku 2024 oraz plany na rok 2025. W
posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Pierwszy Zastępca Burmistrza, Drugi Zastępca
Burmistrza, Skarbnik, Naczelnik Wydziału Funduszy Zewnętrznych oraz zaproszony gość
Pani Dyrektor Centrum Aktywności Lokalnej w Kluczborku.
W dniu 23 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich i Socjalnych.
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał oraz spotkanie z Komendantem
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuniowie. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta,
Pierwszy Zastępca Bimnistrza oraz Skarbnik.
W dniu 24 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa,
Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska. Tematem posiedzenia była analiza
projektów uchwał. W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca Bunnistrza, Skarbnik oraz
Pracownik Wydziału Gospodarki Niemchomościami i Planowania Przestrzennego.
W dniu 14 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia
było dokończenie kontroli w zakresie nadzoru nad Niepublicznymi Placówkami
Oświatowymi (żłobki, przedszkola, szkoły). W posiedzeniu uczestniczyli Pierwszy Zastępca
Burmistrza, Drugi Zastępca Burmistrza oraz Pani Dyrektor Administracji Oświaty w
Kluczborku.
W dniu 28 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna. Tematem posiedzenia
była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta oraz kontrola działalności w
zakresie utrzymania dróg gminnych. W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta, Dmgi
Zastępca Burmistrza oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej.
W dniu 29 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego
i Gospodarki Miejskiej. Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. W posiedzeniu
uczestniczyli Bumiistrz Miasta, Dmgi Zastępca Burmistrza oraz Skarbnik.
W dniu 18 kwietnia 2025 r. posiedzenie odbyła Komisja Skarg. Tematem posiedzenia była
analiza wniosku w sprawie mandatów radnych. W posiedzemu uczestniczyli Sekretarz oraz
Radca Prawny.

2. Interpelacje i zapytania Radnych.



Przewodniczący Rady poinformował, że od czasu ostatniej sesji nie wpłynęły żadne
interpelacje ani zapytania ze strony Radnych. Uzupełniając, wyjaśnił, iż w godzinach
porannych bieżącego dnia złożone zostały jedna interpelacja oraz jedno zapytanie, które
zostaną omówione w punkcie „Wolne wnioski".
Następnie Przewodniczący zwrócił się do obecnych z pytaniem, czy na dzisiejszej sesji Radni
zgłaszają inteqielacje lub zapytania.

Głos zabrał Radny Andrzej Konwiński, kierując zapytanie, czy istnieje możliwość zmiany
organizacji ruchu rowerowego lub przystosowania ulicy Klasztornej w Kluczborku w taki
sposób, aby rowerzyści mogli pomszać się w obu kierunkach.

Burmistrz Miasta Kluczborka, Jarosław Kielar, udzielił odpowiedzi bezpośrednio na sesji.
Wyjaśnił, że w dokumentach finansowych Gminy ujęty został projekt dotyczący niskiej
emisji o wartości 13 min zł, który jednak nie obejmuje wskazanego zadania. Dodał, że w
ramach miejskich obszarów funkcjonalnych istnieje możliwość realizacji projektów o
mniejszym zakresie finansowym, związanych m.in. z budową ścieżek rowerowych oraz
parkingów. Zadeklarował, że jeśli zadanie będzie możliwe do realizacji pod względem
prawnym i technicznym, zostanie ono zrealizowane. Na chwilę obecną Burmistrz przekaże to
do analizy Wydziałowi Gospodarki Miejskiej.

Następnie interpelację złożył Radny Mateusz Dybka. Interpelacja dotyczyła gospodarki
odpadami komunalnymi na terenie Gminy Kluczbork.
(Treść interpelacji oraz zapytania dostępna jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Urzędu Miejskiego w Kluczborku).
Radny Henryk Fraszek prosił o zwrócenie uwagi mieszkańców na to, że duża liczba osób nie
płaci za odpady komunalne. Poprosił o szczegółowe dane.
Przewodniczący poprosił Radnego, by takie tematy omawiać w wolnych wnioskach, nie w
punkcie Interpelacje i Zapytania.

3. Podjęcie uchwał w sprawie:
Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki
Na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie
zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych
Na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie
zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Lesnichva, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony
Środowiska
Na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie
zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej
Na posiedzeniu w dniu 29 kwietnia 2025 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie
zaopiniowała przygotowane projekty uchwał.
Opinia Komisji Skarg
W dniu 17 marca 2025 r. do Rady Miejskiej w Kluczborku wpłynęła petycja o podjęcie
uchwały w sprawie zmiany/aktualizacji prawa miejscowego oraz utworzenia raportu
dotyczącego stanu pomników przyrody.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kluczborku na posiedzeniu w dniu 21
marca 2025 r. rozpatrzyła wniesioną petycję i w pierwszej kolejności dokonała kontroli pod
względem formalnym. Sprawdzono czy spełnia ona wymagania opisane w art. 4 ustawy o



petycjach i stwierdzono, że spełnia ona wymagania formalne i została wniesiona w interesie
publicznym.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kluczborku na posiedzeniu w dniu 21
marca 2025 r., po przeanalizowaniu dokumentów oraz informacji udzielonych przez
Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa ustaliła, że wniesione w petycji uwagi
są jak najbardziej zasadne ale są już realizowane w Gminie Kluczbork. Wskazane w petycji
drzewa są pomnikami przyrody, opiekę nad nimi sprawuje Miejski Zarząd Obiektów
Komunalnych w Kluczborku, a informacje o nich znajdują się m.in. w Raporcie o stanie
gminy.
Wobec powyższego Komisja uznała, że powielanie tych samych działań jest bezcelowe.
Mając powyższe na uwadze, działając na podstawie art. 9 ust. 2 ustawy z dnia l l lipca 2014
roku o petycjach Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kluczbork uznała
petycję za nieuzasadnioną.
W dniu 12 kwietnia 2025 r. na adres poczty elektronicznej Sekretarza Gminy Kluczbork
wpłynął wniosek redaktora naczelnego czasopisma „Centralny Szpital Psychiatryczny" Pana
Marka Jareckiego. We wniosku skierowanym do Rady Miejskiej w Kluczborku Pan Marek
Jarecki zwrócił się o podjęcie przez Radę Miejską w Kluczborku uchwały w sprawie
wygaszenia mandatów niżej wymienionych radnych Rady Miejskiej w Kluczborku:
Krzysztof Adamski
Mateusz Dybka
Andrzej Konwiński
Dariusz Mazurczak
Adam Sokołowski
Adam Szmigiel
w związku z naruszeniem przez ww. radnych przepisów art. 24f ustawy z dnia 8 marca 1990
r. samorządzie gminnym (Dz.U. z 2024 r.póz. 1465 z późn.zm.). Zgodnie z treścią przepisu
art. 24f cytowanej wyżej ustawy:
„art. 24f.l. Radni nie mogą prowadzić działalności gospodarczej na własny rachunek lub
wspólnie z innymi osobami z wykorzystaniem mienia komunalnego gminy, w której radny
uzyskał mandat, a także zarządzać taką działalnością lub być przedstawicielem czy
pełnomocnikiem w prowadzeniu takiej działalności.
la. Jeżeli radny przed rozpoczęciem wykonywania mandatu prowadził działalność
gospodarczą, o której mowa w ust. l, jest obowiązany do zaprzestania prowadzenia tej
działalności gospodarczej w ciągu 3 miesięcy od dnia złożenia ślubowania. Niewypełnienie
obowiązku, o którym mowa w zdaniu pierwszym, stanowi podstawę do stwierdzenia
wygaśnięcia mandatu radnego w trybie art. 383 ustawy, o której mowa w art. 24b ust. 6 ."
Komisja Skarg na zwołanym posiedzeniu w dniu 18 kwietnia 2025 r., dokonała analizy
wniosku i stosownych przepisów prawa. Komisja stwierdziła, że Pan Dariusz Mazurczak nie
jest radnym Rady Miejskiej w Kluczborku, Pan Adam Sokołowski złożył w ustawowym
terminie oświadczenie o zrzeczeniu się fimkcji członka rady nadzorczej spółki Wodociągi i
Kanalizacja HYDROKOM Sp. z o.o. w Kluczborku. Pozostałe 4 osoby są radnymi i
prowadzą działalność gospodarczą, ale nie z wykorzystaniem mienia komunalnego Gminy
Kluczbork. Wszyscy czterej radni potwierdzili powyższe w rozmowie z Sekretarzem Gminy
oraz radcą prawnym. W przypadku radnego - Pana Mateusza Dybki także przed Burmistrzem
Miasta Kluczborka.
Wobec powyższego żądanie wnioskodawcy - Pana Marka Jarockiego o podjęcie uchwały o
wygaśnięciu mandatu wskazanych we wniosku osób jest bezzasadne.

W trakcie trwania posiedzenia do sali obrad dołączył Radny Jan Kałuża.



l) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/490/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z
dnia 29 maja 2018 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczbork miejsc
sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.

Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/490/18 Rady Miejskiej w Kluczborku z dnia
29 maja 2018 r. w sprawie zasad usytuowania na terenie Gminy Kluczbork miejsc sprzedaży i
podawania napojów alkoholowych.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

2) Projekt uchwały w sprawie petycji dotyczącej pomników przyrody.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie petycji dotyczącej pomników przyrody.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz JMorawiec

3) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Miejskiej i Gminnej
Biblioteki Publicznej w Kluczborku.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Miejskiej i Gminnej
Biblioteki Publicznej w Kluczborku.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

4) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Centrum Kultury w



Kluczborku.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Centrum Kultury w
Kluczborku.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Fełusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Półeczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

5) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Muzeum im. Jana
Dzierżona w Kluczborku.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Muzeum im. Jana Dzierżona
w Kluczborku.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Aima Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

6) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Centrum Aktywności
Lokalnej w Kluczborku.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego Centrum Aktywności
Lokalnej w Kluczborku.
Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wymki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

7) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
Głosowano w sprawie:



Projekt uchwały w sprawie wyboru metody opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
ICrzysztofAdamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Heiuyk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitmk, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

8) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady
komunalne w kompostowniku przydomowym.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli niemchomości zabudowanych
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady
komunalne w kompostowniku przydomowym.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Półeczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

9) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Programu
„Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego -
edycja 2025 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie Kluczbork.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Programu „Asystent
osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja
2025 oraz zasad realizacji przedmiotowego programu w Gminie Kluczbork.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Półeczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kjyspin Cieplik, Dariusz Morawiec
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10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Programu
„Opieka Wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 oraz zasad
realizacji przedmiotowego programu w Gminie Kluczbork.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Kluczbork do realizacji Programu „Opieka
Wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 oraz zasad realizacji
przedmiotowego programu w Gminie Kluczbork.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Półeczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz IS/torawiec

11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Zaszczepienie populacji rocznika 2019 przeciwko meningokokom typu
c".
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Zaszczepienie populacji rocznika 2019 przeciwko meningokokom typu
c".
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

12) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 13190 na odcinku o długości 250 m (od km
4+000 do km 4+276) w miejscowości Bogacica".
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 13190 na odcinku o długości 250 m (od km
4+000 do km 4+276) w miejscowości Bogacica".
Wyniki^łosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
WYmkiimienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,



Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitmk, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

13) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 13210 ma odcinku o długości 800 m (od km
7+500 do km 8+300) w miejscowości Unieszów".
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kluczborskiemu na
realizację zadania „Remont drogi powiatowej nr 13210 ma odcinku o długości 800 m (od km
7+500 do km 8+300) w miejscowości Unieszów".
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

14) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości zabudowanej położonej w Kluczborku przy ul. Generała
Dąbrowskiego.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości zabudowanej położonej w Kluczborku przy ul. Generała
Dąbrowskiego.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
WynikiJmienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

15) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzeimego miasta Kluczbork część północna.

Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Kluczbork część północna.
Wyniki stosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:



ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

16) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Kluczborka - część południowa.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Kluczborka - część południowa.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

17) Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej.
Wyniki ęlosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Połoczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

18) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kluczbork na 2025 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna



NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

19) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie wygaśnięcia mandatów
radnych.
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku w sprawie wygaśnięcia mandatów radnych.
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imieime:
ZA (l 8)
Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz Kallus, Jan Kałuża,
Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król, Kamilla Kuźmicka,
Adam Michalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam Sokołowski, Adam
Szmigiel, Marek Wojna
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Krzysztof Adamski
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

20) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dofinansowania i zawarcie
umowy o dofinansowanie na realizację zadania pn. „Opracowanie Miejskiego Planu
Adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Kluczborka ".
Głosowano w sprawie:
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie dofinansowania i zawarcie umowy
o dofinansowanie na realizację zadania pn. „Opracowanie Miejskiego Planu Adaptacji do
zmian klimatu dla Miasta Kluczborka ".
Wyniki ęłosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (l 9)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,
Kamilla Kuźmicka, Adam Michalewski, Aima Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych.
Burmistrz Jarosław Kielar przekazał, że odpowiedzi zostaną przekazane w formie pisemnej.

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres między sesjami

l) opinia komisji rewizyjnej,
Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku
do sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 19.03.2025 r. do
22.04.2025 r. Na posiedzeniu w dniu 28 kwietnia 2025 r. Komisja dokonała analizy
sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres między sesjami.
Wyjaśnień udzielił Burmistrz Miasta w następujących sprawach:
Zarządzenia



A- 17 - w sprawie planu kontroli na lata 2025-2026 dotyczących realizacji obowiązków
przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Kluczbork, którzy pozbywają
się z terenu niemchomości nieczystości ciekłych oraz właścicieli nieruchomości, którzy nie są
obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy;
A - 25 -w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Publicznego Przedszkola
Nr l w Kluczborku;
Umowy, aneksy, zlecenia, zamówienia
B -148 - Umowa Nr GM-9.2025.NP, RIVASCRAP Sp. z o.o. Sp. K. ul. Portowa l, 55-200
Oława, Sprzedaż złomu po likwidacji zakładu kamieniarskiego w Ligacie Górnej;
B -150 - Umowa GM.10.2025.AS, XE Daniel Cyris, ul. Władysława Jagiełły 24, 45-920
Opole, Wykonanie zadania pn. „Zakup nagłośnienia do Sali 062 - obsługa Radnych";
B - 157 - Umowa Nr GM.272.2.2025.AS, Usługi Koparkowe Piotr Marona, ul. Leśna 13,
Bażany, 46-243 Bogacica, Wykonanie zadania pn. „Modernizacja istniejącego kompleksu
sportowego Orlik wraz z uzupełnieniem infrastruktury o kolejne funkcjonalności";
B - 159 - Umowa o dzieło 1/2025 GNP.272.3.2025.JK, Osoba fizyczna. Zadanie polegające
na sporządzeniu projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego i o
ustaleniu warunków zabudowy na terenie Gminy Kluczbork w 2025 r. wraz z załącznikami
graficznymi do projektu decyzji, analizy i wyników analizy oraz dokumentacji fotograficznej
potwierdzającej obecność w terenie;
B - 160 - Aneks nr 4 do umowy nr OS.272. l.2022.BS z dnia 28.09.2022 r., FBSerwis SA.
ul. Siedmiogrodzka 9, 01-204 Warszawa, Zmiana opisu zamówienia w następującym
brzmieniu: „h) tekstylia i odzież- akcyjnie";
B - 161 - Zamówienie PR0.3037.7.2025.MS, Las i Ogród Florian Lepsy 46-320 Fraszka, ul.
Senatorska 48, Zamówienie na zakup traktorka Cedms Challenge.;
B - 165 - Zamówienie PR0.3037.8.2025.MS, FOOTBALL FACTORY Alicja Zalcman,
Kuniów 60L, 46-200 Kluczbork, Zamówienie ławki dla zawodników rezerwowych na boisko
w Kumowie.
B - 167 - Umowa OS.3153.7.2025.AW, Osoba fizyczna, Dotacja celowa na modernizację,
(wymianę) ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne;
B - 185 -Nr urn. FEOP.02.03.-IŻ.OO-0001/24, Województwo Opolskie rep. Przez Szymon
Ogłaza, Robert Węgrzyn, Fundusze Europejskie dla czystej energii i ochrony środowiska
naturalnego w województwie opolskim- doposażenie jednostek Ochotniczych Straży
Pożarnych w sprzęt do prowadzenia akcji ratownic2ych.
B -186 - GM.7021.3.2.2025.MS, Zakład Usług Elektrycznych Jacek Sumara, ul. Gliwicka
41 D, 46-200 Ligota Górna, Zlecenie wymiany uszkodzonego słupa oświetlenia drogowego w
miejscowości Kluczbork, ul. Gen. Sikorskiego;
B - 187 - GM.7021.3.3.2025.MS, Zakład Usług Elektrycznych Jacek Sumara, ul. Gliwicka
41 D, 46-200 Ligota Górna, Zlecenie wykonania zasilenia nowej kaplicy na Cmentarzu w
Kluczborku przy ul. Opolskiej;
B - 228 - Akt notarialny Rep. A 1760/2025, MWM TRADE Sp. z o.o., ul. Kołłątaja 8, 46-
203 Kluczbork, Sprzedaż niemchomości położonej w Kluczborku dz. Nr 932 o obszarze
l,9966 Ha.
Rozstrzygnięcia:
I. w dniu 28 marca 2025 r. Burmistrz podjął l rozstrzygnięcie, które dotyczyło:
sprzedaży drogi dojazdowej położonej w Bogacicy.
Kontrole zewnętrzne:
W dniu 24 marca 2025 roku pracownik Zakładu Ubezpieczeń Społecznych oddział
Opole przeprowadził kontrolę pod względem prawidłowości i tenninowości dokumentacji
przekazywanych do Zakładu Ubezpieczeń Społecznych Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie
przegłosowano jednogłośnie.



2) dyskusja,
Głos zabrał Radny Mateusz Dybka. Zapytał o pimkt, pozycję nr 164. Jest to aneks nr l do
umowy z dnia 19 gmdnia 2022 r. dotyczący Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. W
aneksie nastąpiły zmiany zapisów w umowie. Radny zapytał: cyt. „o jakie to zmiany chodzi i
czy te zmiany przybliżają nas, mieszkańców do budowy tych mieszkań? Jest duże
zapotrzebowanie na mieszkania, szczególnie tanie mieszkania w Kluczborku."9ł

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Kluczborka, Pan Jarosław Kielar. Wyjaśnił, że
podpisany aneks dotyczył zwiększenia udziałów Gminy w Społecznej Inicjatywie
Mieszkaniowej (SIM). Wskazał, że udziały te zostały przekazane przez stronę rządową, a ich
wartość znacząco wzrosła o kwotę około 7,5 min złotych. Dodał, że pozostałe zapisy umowy
nie uległy zmianie.
Burmistrz przypomniał, że Gmina posiada już prawomocne pozwolenie na budowę. W
ostatnim czasie w SIM powołała nowego Prezesa, a obecnie Zarząd Spółki prowadzi działania
mające na celu pozyskanie korzystnych źródeł finansowania inwestycji. Temat ten —jak
zaznaczył — pojawia się również w ogólnopolskich debatach prezydenckich, gdzie dyskutuje
się o formach kredytowania mieszkań (oprocentowanie 0%, 1%, 2%) oraz o roli państwa w
wspieraniu gmin.
W ocenie Burmistrza, obecnie najbardziej optymalnym rozwiązaniem jest model najmu
mieszkań przez mieszkańców, a nie ich wykup. Podkreślił, że rolą gmin powinno być
budowanie zasobu mieszkaniowego i jego wynajmowanie osobom potrzebującym,
szczególnie z tzw. średniego segmentu dochodowego.
Zwrócił uwagę, że tam, gdzie inwestycje nie zostały jeszcze rozpoczęte, proces znajduje się
nadal na etapie uzgodnień i negocjacji. Wyraził nadzieję, że w Kluczborku budowa
rozpocznie się na przełomie bieżącego i przyszłego roku. Dodał, że niezwykle istotne będzie
określenie zasad nabywania mieszkań przez przyszłych najemców — czy będzie to model
własnościowy, wymagający wkładu własnego w wysokości około 100 tyś. złotych, czy też
najem długoterminowy.
Podkreślił, że planowane budynki nie będą miały charakteru socjalnego, lecz będą to
mieszkania komunalne skierowane do osób o średnich dochodach. Gdy zapadną ostateczne
decyzje, zostaną ogłoszone nabory.
Burmistrz przypomniał, że Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa działa jako spółka prawa
handlowego z osobowością prawną, posiadająca Zarząd oraz Radę Nadzorczą, a poszczególne
gminy uczestniczą w walnym zgromadzeniu wspólników.
Na zakończenie poinformował, że pierwsze inwestycje w ramach SIM zostały już
zrealizowane, m.in. w Oleśnie, gdzie powstało 14 mieszkań. Dla porównania — w
Kluczborku planowana jest budowa 150 mieszkań w pierwszym etapie, co stanowi znacznie
większy zakres przedsięwzięcia.

3) przyjęcie sprawozdania.
Głosowano w sprawie:
przyjęcie sprawozdania.

Wyniki ęłosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
WynikLimienne:
ZA (19)
Krzysztof Adamski, Mateusz Dybka, Ewa Felusiak, Henryk Fraszek, Marek Gąszczak, Janusz
Kallus, Jan Kałuża, Stanisław Konarski, Andrzej Konwiński, Andrzej Kosmala, Anna Król,



Kamilla Kuźmicka, Adam IVIichalewski, Anna Poloczek, Piotr Rewienko, Piotr Sitnik, Adam
Sokołowski, Adam Szmigiel, Marek Wojna
NIEOBECNI (2)
Kryspin Cieplik, Dariusz Morawiec

6. Sprawozdanie z Realizacji Programu Współpracy Gminy Kluczbork z Organizacjami
Pozarządowymi w Roku 2024.

7. Raport z Realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok.

8. Wolne wnioski i informacje.

- Do Urzędu Miejskiego w Kluczborku wpłynęło Sprawozdanie z działalności Ośrodka
Pomocy Społecznej w Kluczborku za 2024 r. - sprawozdanie jest do wglądu w Biurze Rady
- Wpłynęła także uchwała intencyjna zebrania wiejskiego Sołectwa Biadacz w sprawie
upamiętnienia tablicą memoratywną Polaków przybyłych z Kresów Wschodnich II
Rzeczypospolitej po 1945 r.- Uchwała zostanie przekazana do komisji celem rozpatrzenia.
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku przekazał Uchwałę Rady Miejskiej w Ozimku z
dnia 31 marca 2025 r. w sprawie przyjęcia apelu w sprawie modernizacji linii kolejowych
strategicznych dla rozwoju województwa opolskiego i południowo- zachodniej Polski -
Uchwała zostanie przekazana do komisji celem rozpatrzenia.
- Przewodniczący Rady Miejskiej wNiemodlinie przekazał Uchwałę Rady Miejskiej w
Niemodlinie z dnia 27 marca 2025 r. w sprawie przyjęcia „Apelu Gminy Niemodlin w
sprawie wprowadzenia zmian w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych dotyczących
zasad rozliczania finansowego między jednostkami samorządu terytorialnego
przekazywanych dotacji na ucznia w szkole"- Uchwała zostanie przekazana do komisji celem
rozpatrzenia.
- Zostało wysłane pismo z prośbą o umożliwienie zorganizowania wyjazdu studyjnego dla
delegacji Radnych do wytwórni mas bitumicznych - Kopia pisma jest dostępna do wglądu w
Biurze Rady.
Nawiązując do interpelacji i zapytania, które dziś rano wpłynęły do Urzędu Miejskiego w
Kluczborku uprzejmie przypominam, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, radni
powinni składać interpelacje oraz zapytania na ręce Przewodniczącego Rady:
w formie pisemnej z własnoręcznym podpisem, lub przesłać je drogą elektroniczną na adres
e-mail, pod warunkiem opatrzenia ich kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
Interpelacje lub zapytania niespełniające tych warunków nie będą mogły zostać formalnie
przyjęte do rozpatrzenia.

9. Zaniknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Obrad Piotr Sitnik zamknął
obrady XIII sesji Rady Miejskiej w Kluczborku o godzinie 16:44.

Przewodniczący
fy Miejskiej v^ Klu(^borku
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Przygotował(a): Marzena Nagłowska
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